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Co je na seznamu terčů SBC správně

V baptistickém světě se za poslední týden hovořilo o seznamu kazatelek sloužících ve sborech
údajně přidružených k Southern Baptist Convention (SBC).

Pastor Mike Law z Arlingtonského baptistického sboru v Arlingtonu ve Virginii vytvořil tento
částečný seznam zaměřením na státy, o kterých říká, že jsou pro něj výhodné: Texas a Virginie. 

Tyto státy jsou náhodou dvěma státními úmluvami, které se v 90. letech 20. století bránily převzetí
SBC fundamentalisty a podporovaly základní baptistický princip svobody svědomí a svébytnosti,
který my baptisté dáváme místnímu sboru, nikoli denominaci.
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S vysokou pravděpodobností tyto státy zahrnovaly sbory používající titul „kazatelky“ pro
zaměstnankyně v různých funkcích.

Jako baptistka ordinovaná virginským sborem, která navštěvovala seminář v Texasu, mám na
seznamu mnoho přátel a dalších žen, které už dlouho obdivuji. Sbor, který v současné době
navštěvuji, McLean Baptist v McLeanu ve Virginii, by byl na seznamu, kdybychom v roce 2000
formálně nevystoupili z SBC (něco, co si několik sborů na seznamu myslelo, že také udělali). 

Nejméně od 80. let 20. století jsme ordinovali ženy a zaměstnávali je v kazatelských rolích na plný
úvazek.

Překvapilo mě, že si někdo dal čas a energii na sestavení tohoto seznamu? Ne. Navzdory naléhání
SBC, že nemůže odstranit sbory z konvence, které zaměstnávají sexuálně zneužívající kazatele,
dochází po desetiletí k neustálým útokům proti místním sborům, které se odvažují přivést do svých
řad kazatelky.

„Počet kazatelek roste. Chvála Bohu!”

Tento zavádějící pokus umlčet ženy a zastrašit místní sbory naráží na pravdu: Počet kazatelek se
zvyšuje. Chvála Bohu!

Vyrostla jsem ve velkém, bohatém jižním baptistickém sboru. Pokud byly dveře kostela otevřené,
byla tam moje rodina. Ráda jsem se učila o Bohu v nedělní škole, hrála jsem v církevních sportovních
týmech, objevovala svět prostřednictvím misionářů, o kterých jsme se učili ve sdružení GA, soutěžila
jsem v biblickém drilu (tříletý státní systém byl perfektní), zahajovala léto prázdninovou biblickou
školou a pracoval dobrovolně v mém sboru. Několik „skvělých dětí“ z mé veřejné střední školy se
podepsalo do mé ročenky se zmínkami, že jsem „náboženská“. Moje identita byla úzce propojena s
mojí církví SBC.

Ordinace žen byla v mém dětském sboru nemyslitelná. Vysvěcená žena byla anathema, důkaz, že žila
mimo Boží vůli pro svůj život. Můj sbor byla tak důkladně oddán SBC a jejímu vyloučení žen jako
kazatelek, že jako teenager v 90. letech jsem nikdy neslyšela pozitivní slovo o ženách, které mají titul
pastor nebo kazatelka, a nezpochybňovala jsem to.

Jako následovník těchto pravidel s hlubokým respektem k mým kazatelům a laickým vůdcům, kteří
do mě investovali čas, jsem možná nejméně pravděpodobným kandidátem na to, abych se postavila
systému nebo vytvářela vlny. 

Přesto jsem věřila tomu, co mě učili: Bůh miluje každého; všichni jsme stvořeni k Božímu
obrazu; Bible je spolehlivým zjevením Boží pravdy; Ježíš je má spása; a Bůh má plán pro můj život.

Když jsem otevřela Bibli, přečetla jsem si příběh Debory, která byla soudkyní (politickým vůdcem)
i prorokem (náboženským vůdcem). 

Nemohla jsem uniknout pravdě, že Marie Magdalena – místo nějakého z mužských učedníků – byla
první osobou, které bylo svěřeno poselství o Ježíšově vzkříšení. 

Všimla jsem si Pavlova doporučení v Římanům 16 o službě Fóbé (diakonky) a Junie (přední mezi
apoštoly). Mohla bych pokračovat dál a dál.



Ale nakonec jsem už nedokázala sladit učení svého sboru, že Bůh nikdy nepovolá a nezmocní ženy k
náboženskému vedení, s příběhy, které jsem četla v Bibli. Moje osobní cesta k ordinaci byla možná
oklikou, ale semena byla zasazena a vyživována v mé výchově ve sboru SBC.

“Moje osobní cesta k vysvěcení byla možná oklikou, ale semena byla zasazena a
vyživována v mé výchově ve sboru v SBC.”

Pastor Law a více než 2000 podpisů, které nasbíral, mohou skutečně přimět SBC k tomu, aby letos v
létě vydala důrazné prohlášení proti kazatelkám a vyloučila jejich sbory z konvence. Ale jsou na
špatné straně tohoto boje, který si stále vybírají a riskují, že SBC odsouvají na smetiště dějin.

Pokud se SBC nedokáže vyrovnat s biblickou pravdou, že Bůh povolává ženy do náboženských
služeb a staví nás do náboženského vedení, budou i nadále ztrácet nadané, bohabojné ženy a
přicházet o požehnání, která Bůh uděluje prostřednictvím našich služeb.

Ano, počet baptistických žen, které reagují na Boží volání, se zvyšuje. Bůh povolával ženy v
biblických dobách a od té doby nás povolává do služby v každé generaci. Žádné vyhlášení
náboženské denominace nezabrání Bohu, aby mluvil k polovině těch, kteří byli stvořeni k Božímu
obrazu, a skrze ně.
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Jennifer Hawksová

Jennifer Hawksová byla ordinována sborem McLean Baptist Church a slouží jako přidružená
generální rada v BJC (Baptist Joint Committee for Religious Liberty).
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Můžete také navštívit naši facebookovou stránku Baptisté – Síť víry nebo facebookovou
skupinu Zpravodaj Baptisté – Síť víry
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